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J E G Y Z Ő K Ö N Y V  
 
Készült: a 2015. szeptember 15-én megtartott rendkívüli nyílt Képviselő-testületi ülésen. 
Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal Váchartyán, Fő út 55. Tanácsterem. 
Jelen vannak: a mellékelt jelenléti ív szerint.  
 

Koblász Sándor    polgármester 
Lassú János    alpolgármester 
Bercse Dezső    képviselő 
Dézsi Ferenc    képviselő 
Horgász Marianna   képviselő 
Nagy Kornél    képviselő 
Simonné Vizler Ágnes   képviselő 

 
Tanácskozási joggal részt vesz: dr. Ungi Kitti     jegyző 
 
Meghívott:   Edelman György    az I.T.T. elnöke 
 
Koblász Sándor polgármester a jelenléti ív alapján megállapítja, hogy az ülés határozatképes, a 
Képviselő-testület 6 tagja az ülésen jelen van. A jegyzőkönyv hitelesítésére Simonné Vizler Ágnes 
képviselőt javasolja.  
 
A képviselő-testület az alábbi szavazatarányokkal meghozza a következő határozatát.  
 
Szavazatarányok:  
6 igen, egyhangúlag 

86/2015. (IX. 15.) sz. Képviselő-testületi határozat 
 
A Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete Simonné Vizler Ágnes 
képviselőt megválasztja jegyzőkönyv hitelesítőnek. 
 
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 
 

Koblász Sándor polgármester kéri a napirendi pontok elfogadását. A képviselő-testület az alábbi 
szavazatarányokkal meghozza a következő határozatát.  
 
Szavazatarányok:  
6 igen, egyhangúlag 

87/2015. (IX.15.) sz. Képviselő-testületi határozat: 
 
A Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete jóváhagyja a napirendi 
pontok tárgyalását az alábbiak szerint: 
 

1. I.T.T.-ben kialakult helyzet megvitatása 
Meghívott vendég: Edelman György a Társulás elnöke 
Előterjesztő: polgármester 
 
2. Egyebek 
- Szociális tűzifa igénylés 
- Őszi lakossági lomtalanítás 
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-  Javaslattétel Pest Megye Díszpolgára kitüntető díjra 
 

1. I.T.T.-ben kialakult helyzet megvitatása 
 

Koblász Sándor polgármester köszönti Edelman Györgyöt a Társulás elnökét, átadja neki a szót, 
kéri, mondja el gondolatait a Társulás múltjáról, jelenéről és jövőéről. 
 
Edelman György a Társulás elnöke köszönti a képviselőket és köszöni a meghívást. Elmondja, 
hogy az I.T.T.-ből Kisnémedi, Püspökszilágy és Őrbottyán települések 2015. június 30. napjával 
kiléptek. Amennyiben új társulás lesz, akkor az atomtörvény alapján a közigazgatásilag határos 
összes településnek fel kell kínálni a lehetőséget a belépésre, és a településnek kell eldöntenie, hogy 
akar- e csatlakozni az új társuláshoz. Kötelezni senkit sem lehet a belépésre. A közigazgatásilag 
határos községek belépésének kérdése a társulásba nem ebből a régióból indult el, hanem Bátaapáti 
térségéből. Ott volt egy település, amely nem volt a társulás tagja és mindent elkövetett a 
csatlakozás érdekében, így innét indul a bővítés kérdése. A társulás kibővítéséhez azonban nem kap 
a társulás plusz - finanszírozást.  A nálunk lévő társulásban várhatóan 10 település fog részt venni 9 
falu és egy város körülbelül 18.000. lakossal.  
 
Dézsi Ferenc képviselő rákérdez, hogy mi indokolja azt, hogy az I.T.T.-ből a három 
önkormányzat kilépett és a bővítést új társulással akarja megvalósítani?  
 
Edelman György a Társulás elnöke elmondja, hogy elfogyott a bizalom. 
 
Dézsi Ferenc képviselő rákérdez, hogy kivel nincs bizalom? 
 
Edelman György a Társulás elnöke elmondja, hogy először elfogyott a bizalom bennük, utána itt. 
Szerinte ők 2018. év végéig megtették, azt, ami a bizalom helyreállítása érdekében részükről 
megtehető volt, azaz 2018. év végéig garantálták Váchartyánnak a jelenlegi támogatási összeget. De 
még ezután is temérdek mennyiségű levél érkezett, amelyek egy részére tudtak válaszolni, egy 
részére még folyamatban van a válasz. És mivel Bátaapáti környékén elindult a bővítési szándék, 
így azt gondolta itt is van rá így lehetőség. 
 
Dézsi Ferenc képviselő véleménye szerint a bővítési szándékhoz nincs szükség új társulás 
létrehozására. Miért nem megfelelő a már meglévő társulás kibővítése? 
 
Edelman György a Társulás elnöke elmondja, hogy azért szükséges új társulás létrehozása, mert 
például 2013. évben kérte több település a tagfelvételt, és el lett utasítva. Továbbá mivel a 
támogatás nem lesz több, egyik tag sem akarna lemondani az őt megillető részről azért, hogy más 
település belépjen. Amikor Galgamácsa és Vácegres kilépett akkor Váchartyán, Váckisújfalu és 
Őrbottyán pénze nőtt. Véleménye szerint ezek a települések nem támogatnák a bővülést. 
 
Dézsi Ferenc képviselő elmondja, hogy nem fedi a valóságot az, hogy az elnök úr nem akart volna 
Váchartyán támogatási összegéhez nyúlni, ugyanis a mostani vitás helyzet abból indult ki, hogy 
tavaly októberben a választások előtt Váchartyán pénzét le akarta csökkenteni a jelenlegi támogatás 
10 %-ára. 
 
Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy az elnök úr további sérelme vélhetően az, - ami már 
mindenki előtt ismert - hogy a 2014. évben történt szakmai útra kapott 150 euróval nem számoltak 
el időben. Elmondja, hogy ez nem igaz, mert minden egyes forinttal elszámoltak, átadták a 
számlákat Sződi Imre úrnak. Bár lehetséges, hogy az elszámolással pár hét csúszás volt, de azt sem 
a saját hibájukból történt, hanem azért mert több alkalommal nem volt megfelelő az időpont az 
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elszámolásra. Elmondja, hogy minden euróval ő is és Sajó Gyula polgármester úr is elszámolt. Ha 
probléma van ezzel az elszámolással, akkor ő azt kifizeti saját pénzéből. Véleménye szerint ez a 150 
euró csak egy ürügy arra, hogy Váchartyánt ki lehessen tenni ebből a társulásból. Elmondja, hogy 
ennek a társulásnak a munkájába, működésébe egyik tag sem szólt soha bele, egészen addig, amíg 
tavaly októberben le nem akarta csökkenteni az elnök úr Váchartyán támogatási összegét a jelenlegi 
12.9 millióról 1,5 millióra. Elmondja, hogy ebben az esetben szerinte nem csoda, ha Váchartyánnak 
és Váckisújfalunak is elfogyott a bizalma a Társulással működésével szemben, és joggal merül fel a 
kérdés, hogy hogyan működik úgy ez a Társulás jogszerűen, ha egy tag bármit megtehet a másik 
négy taggal szemben. Az információ - kérő levelek, azért születtek, mert ezek után szerettünk volna 
jobban belelátni a Társulás működési rendszerébe. Elmondja, hogy többször jelezték – szóban és 
írásban is-, hogy a Társulás nem jogszerűen működik, a 2014. októberi választások után, ugyanis 
nem volt sem az új elnök, sem elnök-helyettes megválasztva, nem volt elfogadott költségvetés, 
zárszámadás stb.. Hegyi Ágnes jegyző asszonynak a válasza ezekre az észrevételekre csak az volt, 
hogy nem is kell új elnököt választani, mert az jogfolytonos Ezért fordult dr. Sajó Gyula 
polgármester úr a Kormányhivatalhoz, amely jogosnak találta a polgármester úr felvetéseit és fel is 
hívta a figyelmet a hiányosságok pótlására. 
 
Edelman György a Társulás elnöke elmondja, hogy az elszámolás nem érkezett meg 2014. június 
30-ig. A számla leadása 2015. május 29-én érkezett meg. Nem a 150 euró a probléma. Ő 
bocsánatkérést várt, azért mert nem történt meg időben az elszámolás. 
 
Lassú János alpolgármester elmondja, hogy jogos sérelemnek tartja az elszámolási határidő 
mulasztását. De véleménye szerint ez a jelenlegi feszültség most csak kreálva van a három település 
között. Elmondja, hogy ő most végigolvasta az interneten az I.T.T. összes ülésének jegyzőkönyvét, 
amelyekben az is benne van, hogy Koblász Sándor polgármester úr javasolta Edelman Györgyöt 
elnöknek, ahol Hegyi Ágnes jegyző azt mondta, hogy nem kell elnököt választani. Ha 2014. évben 
leült volna az elnök úr Váchartyánnal és azt mondja, hogy Váchartyán még 10 évig változatlanul 
kapja a jelenlegi támogatási összeget, akkor Váchartyán sem a közös költség felosztása sem 
semmiféle egyéb pénzügyi kérdésben és a tárulás működésével kapcsolatban, nem szólt volna bele 
és akkor nincsen semmiféle vita. 
 
Edelman György a Társulás elnöke elmondja, hogy éppen a jó viszony miatt vonta vissza az 
októberi előterjesztést és hozta meg azt a döntését, hogy 2018. évégéig Váchartyán a jelenlegi 
támogatást kapja meg. De a visszavonás után is még nagyon sok levél érkezett. 
 
Koblász Sándor polgármester megjegyzi, hogy azok a levelek, amik a Társulás Elnökének lettek 
címezve nem csak pusztán kíváncsiskodás volt, hanem a Társulás működésével kapcsolatos jogos 
kérdések. 
 
Lassú János alpolgármester elmondja, hogy ha az elnök úr tesz egy barátságtalan lépést tavaly év 
végén, amin nem is vett részt az érintett két település, akkor mit várt? Azt, hogy az érintett két 
település nem lép fel ellene? 
 
Edelman György a Társulás elnöke elmondja, hogy ő csak egy bocsánatkérést kért, amit a 
polgármester úr megtagadott. 
 
Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy ő azt mondta, hogyha ezzel el tudunk intézni 
mindent akkor ő bocsánatot kér, csak nem tudja, hogy miért. 
 
Dézsi Ferenc képviselő elmondja, hogy neki úgy tűnik, hogy az elnök úr igyekszik felpiszkálni 
azokat az embereket akikkel együtt dolgozik, és utána csodálkozik, ha a másik fél felháborodik 
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ezen. Véleménye szerint, ha a pénzkezelő, azaz a gesztor település kilép a társulásból, akkor el kell 
számolnia. Véleménye szerint a 2008. évben a korábbi I.I.T.-vel sem lett elszámolva, azzal is el 
kellene számolni. A jelenlegi társulás esetén úgy viselkedik az elnök úr, mintha Kisnémedié lenne a 
támogatási összeg és nem egy közös társulási pénz. Véleménye szerint meg kellene próbálni 
félretenni minden vélt és valós sérelmet a közös együttműködés érdekében. A Társulással sem 
Kisnémedi sem Püspökszilágy községek nem járnak rosszul, mert a közös költségből is jelentős 
összeget kap a két település a neki járó támogatási összegen felül. De szerinte nincs is ezzel addig 
semmi baj, amíg a mi pénzünkből nem akarnak elvenni, amíg Váchartyánt jogtalanul ki nem akarják 
hagyni ebből a Társulásból. 
 
Edelman György a Társulás elnöke elmondja, hogy nem a 150 euróról van szó, hanem a 
hozzáállásról. A 230 millió 70 % jut a két - létesítményesre és a maradék jut a többi tagnak, 
amelyből lejön a közös költség összege. 2018. év végéig járt volna a támogatás Váchartyánnak és 
Váckisújfalunak is, de utána még temérdek levél érkezett. Az új társulási javaslat RHK Kft. 
javaslata. 
 
Horgász Marianna képviselő szerint ezen a 150 eurós kifogáson, már régen túl kellene lépni, és 
nem vitatkozni rajta. Szerinte két megoldás lett volna ennek a rendezésére vagy el kellett volna 
számolni vagy visszaadni és ezzel le lenne zárva a vita. Szerinte érdekes kérdés ez a 150 euró, mert 
ő volt lent Pakson és ott halotta, hogy volt olyan település, amely több millió forinttal nem tudott 
elszámolni nem 150 euróval. Szerinte ez csak egy kifogás és ürügyet keres arra, hogy Váchartyán 
település ki legyen zárva a mostani és a későbbi társulásból is. 
 
Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy a 150 eurós kiküldetési pénzzel el lett számolva, de 
ha az elnök úr úgy gondolja akkor, azt a saját pénzéből kifizeti, mert most úgy tűnik, hogy ezzel az 
ürüggyel akarják kirakni Váchartyánt a társulásból. Elmondja, hogy azok a levelek, amiket Sajó 
polgármester úr írt, minden szava jogos és igaz. Mint azt az elnök úr is tudja, hogy egy állami szerv 
működése és elszámolása nem úgy megy, hogy a társulási ülésen elénk dobnak egy papírt, hogy ez a 
költségvetés fogadjátok el és ennyi. Érdekes dolognak tartja, hogy a 230 millió forintos támogatás 
pontos elszámolását a társulás tagjai nem láthatják. A társulás tagja azt sem tudják pontosan, hogy 
az elnök úr a társulás nevében kivel milyen szerződéseket ír alá. A levelek csak arra irányultak, hogy 
ezeket szerettük volna látni, megbeszélni, ha már társulási ülésen erre nincs lehetőség. Megjegyezni 
kívánja még, hogy az utolsó társulási ülésen olyan megbízási szerződéseket akartak elfogadtatni, 
amiről előtte nem volt tudomásuk. 
 
Edelman György a Társulás elnöke rákérdez, hogy akkor miért nem lett nyugalom, amikor az 
októberi döntésüket visszavonták? 
 
Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy azért nem nyugodott meg, mert egy másik 
polgármestertől tudta meg, hogy Kisnémedi 2015. június 30-ával kilépett a társulásból, úgy hogy a 
két tag nem tudott róla. 
 
Dézsi Ferenc képviselő elmondja, hogy utólag lett arról tudomásuk, hogy 2018. év végéig 
kapnánk a támogatást. Elmondja, hogy a jelenlegi szabályozás olyan, hogy bármilyen döntést hoz 
Kisnémedi és Püspökszilágy abba a többi tagnak nincsen beleszólása. 
 
Edelman György a Társulás elnöke elmondja, hogy az önkormányzati törvény engedi, hogy ilyen 
szavazati arány legyen. Váchartyán már úgy csatlakozott évekkel ezelőtt ehhez a társuláshoz, hogy 
elfogadta ezt a szavazati arányt. 
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Simonné Vizler Ágnes képviselő véleménye szerint, ha együtt akarunk működni a továbbiakban 
is, akkor le kell zárni a múltat és csak előre kell nézni. 
 
Dézsi Ferenc képviselő úgy látja ez a mai megbeszélés nem fog előbbre jutni. Szerinte ez a 150 
euros összeg esetén még mindig nem érti a problémát és csak kifogásnak tartja. 
 
Edelman György a Társulás elnöke elmondja, hogy az új társulás pénzbeli támogatására három 
javaslat van jelenleg. Az első elosztási mód abban az esetben érvényesül, ahol egy befogadó 
település van, ilyen Bátaapáti vagy Paks ott a településé a támogatás 40 %-a lehet. Ahol két 
befogadó település van, ott a befogadó települések 40– 70 % között kaphatnak. Ebben az esetben 
Kisnémedi és Püspökszilágy 60 % támogatást kap, a maradék (8 település) 40 %-on osztozik 
lakosságszám arányosan, és a közös költséget is mindenki lakosságszám arányosan fizeti. A 
második elosztási mód az, hogy nem lép be az összes közigazgatásilag határos település csak az 50 
% azaz marad a 2 befogadó és a közigazgatásilag határos települések fele. A felosztás ugyanaz 
marad %-os arányban. 60 % a befogadóké, 40 % pedig a tagoké. A harmadik felosztási mód nem 
volt megfelelő.  
 
Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy felvetődött egy olyan felosztási mód is, hogy a 
lerakótól való távolság szerint osztanák fel a támogatási összeget. 
 
Edelman György a Társulás elnöke elmondja, hogy a távolság szerinti társulás sem megfelelő, 
mert abban az esetben csak a két létesítményes maradna benne. 
 
Dézsi Ferenc képviselő elmondja, hogy ha új Társulás jön létre, akkor a régi Társulással el kell 
számolnia Kisnémedinek. 
 
Edelman György a Társulás elnöke elmondja, hogy az összes közigazgatásilag határos települést 
meg kell hívni a társulásba. Meg fogják küldeni a levelet, amely alapján el tudja a testület dönteni, 
hogy akar-e csatlakozni az új Társulásba vagy nem. 
 
Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy probléma van többek között azzal is, hogy 
Kisnémedi a többi tag hozzájárulása nélkül hogyan vehetett egy kisbuszt, amit Kisnémedi használ 
nem született róla közös döntés.  
 
Edelman György a Társulás elnöke elmondja, hogy az a busz egy 2013. évben benyújtott pályázat 
eredményeként vette az I.T.T. 2014. évben, amit a Társulási tanács elfogadott. Elmondja, hogy 
neki sérelmes volt, hogy 2014. évi választások előtt történt események utána az RHK Kft. 
vezetőjével vette fel a kapcsolatot Váckisújfalu és Váchartyán polgármestere, az ő háta mögött. De 
ezek után visszavonták azt a javaslatot, miszerint a két település támogatását lecsökkenne, de 
Váckisújfalu polgármestere további leveleket küldött az I.T.T.-nek. 
 
Dézsi Ferenc képviselő véleménye szerint bárki beszélhet az RHK Kft. igazgatójával, aki tárgyalni 
akar vele nem kell hozzá senkinek a jóváhagyása. 
 
Koblász Sándor polgármester rákérdez, hogy beadták-e a jövő évi támogatási szerződést? 
 
Edelman György a Társulás elnöke elmondja, hogy igen, még az I.T.T. nevében. Elmondja, hogy 
minden közigazgatásilag határos települést meghívnak az új társulásba, de még 2 tag belépése 
elégséges. A maxmimális taglétszám 2 +8 tag, a minimum 2+3 tag. 
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Dézsi Ferenc képviselő elmondja, hogy az elnök úrnak el kell számolnia azzal a társulással, 
amelyből most kilépett azaz az I.T.T.-vel és a 2008. évben megszűnt I.I.T-vel. 
 
Edelman György a Társulás elnöke elmondja, hogy csak a kilépő taggal szemben kell elszámolni a 
társulásnak. 
 
Dézsi Ferenc képviselő elmondja, hogy mivel ők voltak a társulás pénzkezelői minden vagyonnal 
el kell számolnia a pénzkezelőnek. 
 
Koblász Sándor polgármester szerint vagy meg tudják ezt a kérdést beszélni, a jószomszédi 
viszony megmaradása érdekében, vagy Váchartyánnak és Váckisújafalunak jogi úton kell elkezdeni 
a társulás pénzügyeivel kapcsolatos elszámolás rendezését. Kéri az elnök urat, hogy összegezze az 
általa elmondottakat és azt, hogy mi lesz Váchartyán sorsa a közeljövőben a támogatással 
kapcsolatban. 
 
Edelman György a Társulás elnöke ismét elmondja, hogy a létesítménnyel tíz közigazgatásilag 
határos település van. Mind a tíz tagot meg kell hívni a társulásba, aki akar csatlakozik, aki nem 
nem. A támogatási összeg felosztása az alábbi: 60 % a 2 befogadóé, a 40 %-on a maradék belépő 
tagok osztoznak. 
 
Dézsi Ferenc képviselő véleménye az, hogy ez az egész átalakítás csak arra megy ki, hogy 
Váchartyán és Váckisújfalu községek támogatása jelentősen lecsökkenjen. 
 
Edelman György a Társulás elnöke elmondja, hogy már egyszer visszavonták a döntésüket és 
Váchartyán és Váckisújfalu 2018. december 31.-ig megkapta volna a támogatási összeget, de akkor 
sem tudott megnyugodni a két település. Ezért nem tudja, hogy mi a garancia arra, hogyha most 
visszavonják az új társulás megalakítására vonatkozó döntésüket, akkor nyugalom lesz. 
 
Koblász Sándor polgármester megköszöni az elnökúrnak, hogy eljött. Elmondja, hogy azért hívta 
meg az Elnök urat, hogy tisztázzák az I.T.T.-vel kapcsolatos kérdéseket, úgy tűnik, hogy 
megnyugtatóan nem zárult le az ügy. 
 
Edelman György Elnök úr távozik. 

2. Egyebek 
 

a) Szociális tűzifa igénylés 
 

Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy a Belügyminisztérium ebben az évben is lehetővé 
tette, hogy szociális tűzifára pályázzon az Önkormányzat. Az önkormányzat 128 m3 fát igényelhet, 
amelyhez 162.560.- Ft. önerőt kell biztosítania. Javasolja a korábbi évekhez hasonlóan a pályázaton 
való indulást. 
 
Koblász Sándor polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt, 
felkérte a képviselőket szavazásra. 
 
A képviselő-testület az alábbi szavazatarányokkal meghozza a következő határozatát. 
 
Szavazatarányok:  
6 igen, egyhangúlag 
 
 



 

 8 

88/2015. (IX. 15.) sz. Képviselő-testületi határozat 
 

A Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy indul a 
Belügyminisztérium által kiírt 46/2014. (IX. 25.) számú BM rendelettel meghirdetett a 
települési önkormányzatok szociális tüzelőanyag vásárlásához kapcsolódó kiegészítő 
támogatás elnevezésű pályázaton, amely keretében 128 m3 fát igényel, melyhez 
önerőként 162.560.- Ft-ot biztosít. 
 
A rászorultak a szociális tűzifát térítésmentesen kapják meg az Önkormányzat vállalja a 
fa szállításának költségeit. 
 
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 

b) Őszi lakossági lomtalanítás 
 

Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy a Tiszta Vidékért Nonprofit Zrt.-nek anyagi keretei 
nem teszik lehetővé a lakossági évi egyszeri lomtalanítás elvégzését csak abban az esetben, ha az 
Önkormányzat kifizeti a lerakási díjat, amely összege 14.500.- Ft +áfa/tonna. A tavalyi évben a 
lomtalanítás során leadott szemét kb. 12 – 15 tonna volt. A vállalkozó a lomtalanítás során 
keletkezett hulladék elszállítást elvállalja. 
 
Koblász Sándor polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt, 
felkérte a képviselőket szavazásra. 
 
A képviselő-testület az alábbi szavazatarányokkal meghozza a következő határozatát. 
 
Szavazatarányok:  
6 igen, egyhangúlag 

89/2015. (IX. 15.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Váchartyán Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy felvállalja a 
2015. évi őszi lakossági lomtalanítás lerakási díjának kifizetését, amely összege 14.500.- 
Ft. + áfa/ tonna. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 

c) Javaslattétel Pest Megye Díszpolgára kitüntető díjra 
 
Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy a Pest Megye Önkormányzatának Közgyűlése egyes 
kitüntető díjak alapításáról és adományozásuk rendjéről szóló 6/2015. (V.11.) önkormányzati 
rendelete értelmében a Pest megyében működő települési önkormányzatokat javaslattételi jog illeti 
meg, többek között Pest Megye Díszpolgára kitüntető díj adományozására tekintettel. Pásztor Béla, 
Veresegyház polgármestere 1965. szeptember 1-je óta a település vezetője, tehát ma már 
mondhatjuk, hogy több mint ötven éve vezeti Veresegyházat. Nem szükséges őt szavakkal 
méltatni, dicsérni, hiszen dicséri őt a település minden létesítménye, épülete, a városban és a 
kistérségben élők szeretete, megbecsülése. Öt évtized alatt az álmos kis falu pezsgő szellemiségű 
várossá, a térség ipari, kulturális és közigazgatási központjává vált. Gondolkodása, optimizmusa, 
lehetőségeket kutató egyénisége emberileg és szakmailag is példaként szolgál Pest megye és talán az 
egész ország valamennyi polgármester számára. Emberileg és szakmailag is példaként szolgált és 
szolgál a térség polgármesterei számára, mert ő nemcsak saját települése jó pásztora; mindig van 
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ideje, türelme leülni és meghallgatni a hozzá tanácsért, segítségért forduló kollégákat is. 
Részrehajlás, elfogultság nélkül, tiszta szívvel és örömmel ajánlom és javaslom Pásztor Bélát – 
Veresegyház város polgármesterét – a Pest Megye Díszpolgára kitüntető díjra. 
 

Koblász Sándor polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt, 
felkérte a képviselőket szavazásra. 
 
A képviselő-testület az alábbi szavazatarányokkal meghozza a következő határozatát. 
 
Szavazatarányok:  
6 igen, egyhangúlag 

90/2015. (IX. 15.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

1. Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete Pásztor Bélát – Veresegyház 
város polgármesterét – javasolja a Pest Megye Díszpolgára kitüntető díjra. 
 

2. Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete felkéri a Polgármestert a 
csatolt adatlap aláírására, és annak legkésőbb 2015. szeptember hónap 22. napjáig a 
Veresegyházi Kistérség Önkormányzatainak Társulása részére történő megküldésére.  

 
3. Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete felkéri a Polgármestert, hogy a 

javaslat elfogadásáról szóló határozatot legkésőbb 2015. szeptember hónap 22. napjáig 
juttassa el a Veresegyházi Kistérség Önkormányzatainak Társulása részére.  

 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 

d) Temetőben lévő fa kivágására beérkezett árajánlat 
 
Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy a múltkori Testületi ülésen elhangzottak szerint 
árajánlatot kértek 3 cégtől a temetőben lévő fa kivágására. A Partner – Vill Kft. és a Juko Kft. nem 
vállalták a fa kivágását. Tasi Gábor – aki pár évvel ezelőtt is kivágta a temetőben lévő fát –bruttó 
203. 200.- Ft-ért vállalja 3 fa kivágását. A faanyagot beszállíttatja az Önkormányzat udvarára. 
 
Koblász Sándor polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt, 
felkérte a képviselőket szavazásra. 
 
A képviselő-testület az alábbi szavazatarányokkal meghozza a következő határozatát. 
 
Szavazatarányok:  
6 igen, egyhangúlag 

91/2015. (IX. 15.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete elfogadja a Timber- Tasi Kft. 
(2112 Veresegyház, Mandula u. 6/B. Képvisleő: Tasi Gábor 06-20-446-4784) árajánlatát a 
temetőben lévő 3 nyárfa kivágására 160.000.-Ft. + áfa azaz 203.200.-Ft. összegért 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
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e) Fogorvosi rendelőben linóleum cseréje 
 

Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy a fogorvosnő szeretné a rendelőben lévő 
linóleumot kicseréltetni, mert nagyon rossz állapotban van és a tavalyi ÁNTSZ-i ellenőrzés is kérte 
a linóleum cseréjét. 
 
Lassú János alpolgármester elmondja, hogy valóban nagyon régi már a linóleum. Javasolja, hogy 
az anyag megvásárlási költségét fizesse ki az Önkormányzat a munkadíjat pedig a fogorvos. 
 
Koblász Sándor polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt, 
felkérte a képviselőket szavazásra. 
 
A képviselő-testület az alábbi szavazatarányokkal meghozza a következő határozatát. 
 
Szavazatarányok:  
6 igen, egyhangúlag 

92/2015. (IX. 15.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete hozzájárul a váchartyáni Fogorvosi 
rendelőben a padlózat felújításához, úgy hogy vállalja a linóleumcsere anyagköltségének 
kifizetését 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

f) Magyar Közútkezelő Zrt. 
 
Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy a mai napon Budapesten egyeztetett a Magyar 
Közútkezelő Zrt. igazgatójával és osztályvezetőjével. Az egyeztetésnek több lényeges pontja volt, 
melyek az alábbiak voltak:  
- 2105. számú út felújítása: A Zrt. munkatársai elmondták, hogy sajnos előreláthatólag nincs 
lehetőség arra, hogy a Közútkezelő Zrt. felújítsa a Fő utat. 
 
- árokkiásása: kérte a Fő u. melletti árkok további kiásását.  
 
-óvodai buszmegálló és gyalogátkelő átadás-átvétele: szükséges lefolytatni egy forgalomba-helyezési 
eljárást a Közútkezelő Zrt.-vel és a Kormányhivatal illetékes osztályával. A Közútkezelő Zrt. 
igazgatója ígéretet tett 100 m hosszú szalagkorlát kihelyezésére. Felkéri Bercse Dezső képviselőt, 
hogy vizsgálja meg, hogy a gyalogoskorlát kihelyezése milyen feltételekkel valósulhatna meg az Y 
kereszteződésig. 
 
Koblász Sándor polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt, 
felkérte a képviselőket szavazásra. 
 
A képviselő-testület az alábbi szavazatarányokkal meghozza a következő határozatát. 
 
Szavazatarányok:  
6 igen, egyhangúlag 

93/2015. (IX. 15.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, felkéri a FÉMSZER 
Kft.-t, hogy az óvódánál lévő gyalogosjárda mellé készítsenek gyalogoskorlátot. 
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Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
g) Izotóp Tájékoztató Ellenőrzési Társulás 

 
Koblász Sándor polgármester szeretné, ha visszatérne a Testület az első napirendi pontra. 
Javasolja, hogy a Testület nyilvánítsa ki azt, hogy szeretnénk teljes körű tagjai lenni az új 
Társulásnak. 
 
Koblász Sándor polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt, 
felkérte a képviselőket szavazásra. 
 
A képviselő-testület az alábbi szavazatarányokkal meghozza a következő határozatát. 
 
Szavazatarányok:  
6 igen, egyhangúlag 

94/2015. (IX. 15.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy teljes körű tagja 
kíván lenni az Izotóp Tájékoztató Ellenőrzési Társulásnak (ITET). 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
További napirend, kérdés és hozzászólás nem lévén Koblász Sándor polgármester megköszöni a 
részvételt és 20 óra 25 perckor bezárja az ülést. 
 

 
 

K.m.f. 
 
 
 
          Koblász Sándor                       dr. Ungi Kitti 
            polgármester        jegyző 
 
 
 
A fenti jegyzőkönyvet hitelesítem: 
 
 
 
          Simonné Vizler Ágnes 
                  képviselő 


